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 Nr.145 din 12.02.2025 

 

PROCES VERBAL  

Întocmit cu prilejul ședinței A.G.A. - A.D.I.B. 

din data de 12.02.2025 

 

La  sedința de astăzi, 12.02.2025, ora 11:00, care a avut loc la Căminul Cultural 

din Comuna Săucești, sunt prezenți, la citirea listei de prezență de către Președintele 

Asociației – Ciprian Marius Bogea, 47 de reprezentanți ai Unităților Administrativ 

Teritoriale membre, ședința Adunării Generală a Asociaţiei fiind statutară. 

Ședința este deschisă de domnul președinte Ciprian Marius Bogea care dorește să 

dea citire listei de prezență și constată prezența a 47 de reprezentanți ai UAT-urilor, 

declarând sedința statutară. 

Domnul președinte prezintă lista invitaților: 

• Doamna președintă a Consiliului Județean Bacău – Cristina Ionela Breahnă Pravăț; 

• Domnul director general al SC CRAB SA – Doru Constantin; 

• Domnul prefect – Claudiu Ilișanu. 

Domnul președinte dă citire ordinii de zi: 

1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței Adunării Generale a Asociațiilor 

A.D.I.B. nr. 1095 din data de 23.12.2024; 

2. Proiect de hotărâre privind alegerea comisiei de cenzori ai Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară Bacău (A.D.I.B.); 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea nivelului redevenței pentru anul 2024 

aferent Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și 

de canalizare nr. 556/2006/29.11.2010; 

4. Informare privind studiul Proiectului Regional de Dezvoltare a Infrastructurii 

de Apă și Apă Uzată în Județul Bacău – Etapa a II-a P.O.D.D. 

Ordinea de zi este supusă la vot și aprobată în unanimitate. 

Punctul 1: Aprobarea procesului-verbal al ședinței din data de 23.12.2024; 
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Domnul președinte precizează că toate materialele pentru ședință au fost 

transmise de aparatul tehnic. Nefiind discuții, supune la vot acest punct, care este 

aprobat în unanimitate. 

Punctul 2: Alegerea comisiei de cenzori 

Domnul președinte menționează că această comisie este formată din trei persoane, 

aceleași care au deținut mandatul anterior, fiind vorba despre o reînnoire. Sunt 

nominalizate următoarele persoane: 

• Gabriela Mitrea; 

• Maria Patrania; 

• Mariana Zamfir. 

Domnul președinte specifică faptul că toate cele trei persoane și-au exprimat 

acordul și că sunt experți contabili. Nefiind alte discuții, proiectul este supus la vot și 

aprobat în unanimitate. 

Punctul 3: Aprobarea nivelului redevenței pentru anul 2024 

Domnul președinte remarcă faptul că redevența pentru anul 2024 a atins un 

nivel record. Dă cuvântul domnului Doru Constantin, director general al SC CRAB 

SA, pentru detalii suplimentare. Domnul director confirmă remarca președintelui și 

precizează că, pentru anul 2025, se preconizează un nivel și mai ridicat al redevenței 

și un plan de investiții semnificativ mai mare, estimând că acesta va fi de 4-5 ori mai 

mare decât cel din 2024. Proiectul este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

Punctul 4: Informare privind proiectul de dezvoltare a infrastructurii de apă 

Domnul președinte îl roagă pe domnul director al Companiei Regionale de Apă 

Bacău să prezinte situația investițiilor. Domnul director face o retrospectivă a 

evenimentelor premergătoare demarării lucrărilor, precizând că, la data de 

31.05.2024, s-a semnat contractul de finanțare pentru cea mai mare sumă din țară. 

Deși proiectul a întâmpinat probleme de documentație și întârzieri, se estimează că, 

până în luna mai 2025, vor începe lucrările la 20 dintre cele 40 de contracte de 

lucrări. 

Domnul director cere răbdare din partea primarilor, menționând că vor mai 

exista probleme și disconfort inevitabil. De asemenea, subliniază că vor fi realizate și 

investiții din surse proprii. 

Discuții suplimentare 

Domnul președinte solicită eventuale intervenții sau probleme din partea 

reprezentanților UAT-urilor. 

Primarul orașului Buhuși, domnul Vasile Zaharia, întreabă dacă UAT Comuna 

Români (jud. Neamț), limitrofă orașului Buhuși, va fi preluată cu sistemul de 

canalizare de către operator. Domnul director general răspunde că există discuții, dar 
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operatorul din Neamț are investiții în derulare pe programul PDD, iar preluarea 

sistemului de canalizare va depinde de acea investiție. 

Viceprimarul UAT Mărgineni, Benoni Gheorghiță David, ridică problema 

lucrărilor efectuate de Hidroconstrucția. Domnul director general precizează că 

stadiul tehnic al lucrărilor este de aproximativ 70%, iar cel financiar de 40%, 

estimând finalizarea în luna octombrie 2025. 

Viceprimarul comunei Nicolae Bălcescu, Daniel Patrașc, ridică problema 

suprapunerilor din cartea funciară. Doamna președintă a Consiliului Județean Bacău, 

Cristina Ionela Breahnă Pravăț, menționează că Oficiul de Cadastru a sprijinit toate 

solicitările, iar problemele trebuie discutate punctual. 

Încheierea ședinței 

Domnul președinte solicită membrilor cu cotizații restante să includă aceste sume în 

bugetul pe 2025 sau să solicite o eșalonare. Nefiind alte discuții, ședința este 

declarată închisă, iar domnul președinte mulțumește membrilor pentru prezență. 

 

 

   

            PREȘEDINTE A.D.I.B., 

               Ciprian Marius Bogea                                                 Secretar de ședință, 

                                                                                                         Ștefan Stanciu 


